
Protokół nr 1 / 2020
z posiedzenia Rady Dzielnicy Żerniki w dniu 14.01.2020 r. 

pod przewodnictwem zastępcy przewodniczącego pana Grzegorza Jasika

Na spotkaniu obecni byli członkowie Rady Dzielnicy wg listy obecności – załącznik. 

Na protokolanta wyznaczono panią Mariolę Bucher.
Porządek obrad:

1. Otwarcie zebrania.
2. Sprawozdanie zarządu z okresu od ostatniego posiedzenia.
3. Sprawy w toku.
4. Sprawy nowe.
5. Wolne wnioski, sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad.1  Pan Grzegorz Jasik przywitał  obecnych,  powołał  protokolanta,  przedstawił  porządek
obrad, który został jednogłośnie przyjęty.

Ad.2   Pan  Stanisław  Franiel  przedstawił  sprawozdanie  z  rocznej  działalności  Rady,  pisma
skierowane  do  różnych  instytucji  dot.  spraw  dzielnicy.  Sprawozdanie  jest  do  wglądu  na
stronie internetowej dzielnicy. 

Ad. 3  Sprawa ciągle się tocząca dotyczy wycinki Lasu żernickiego. Otrzymano kolejne pismo,
tym  razem  związane  z  badaniem  natężenia  hałasu  –  przeprowadzone  ono  zostanie  do
30  czerwca  2020  r.  Pismo  jest  do  wglądu  na  stronie  internetowej  dzielnicy.  Członkowie
zdecydowali,  że w dalszym ciągu będą monitorować wycinkę,  oraz  kolejny raz zwrócą się
o pomoc do Prezydenta Miasta Gliwice.

Ad.  4   Omówiono sprawę zajmowania  przez  parkujące samochody drogi  rowerowej  przy
ul.  Żernickiej  na  wysokości  kościoła.  Podjęto  decyzję,  że  p.  R.  Sokołowska  przekaże
proboszczowi  parafii   pw.  św.  Jana  Chrzciciela  prośbę,  o  ogłoszenie  z  ambony  podczas
nabożeństw, aby mieszkańcy zmienili sposób parkowania na taki, który nie będzie blokował
drogi rowerowej.

Ad.  5  Ze  względu  na  obecność  mieszkanki  z  ul.  Chałubińskiego  rozmawiano  na  temat
planowanej  budowy drogi  łączącej  ul.  Chałubińskiego z  ul.  Tarnogórską.  Mieszkańcy w/w
ulicy złożyli do UM pismo ze sprzeciwem. Członkowie Rady Dzielnicy w obecnej chwili  nie
zajmą  stanowiska  w  w/w  sprawie,  ponieważ  do  Rady  nie  skierowano  żadnego  pisma
o pomoc w przedmiotowej sprawie. 
 
Pan  T.  Lubański  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  w kolejnym Budżecie  Obywatelskim woskować
o rozbudowę siłowni na ul. Domeyki.  Nie wszyscy obecni  członkowie popierali ten pomysł.
Zwrócił się on również z prośbą o wystąpienie do MZUK o siatki zabezpieczające boczne linie
boiska przed wypadaniem piłki na zewnątrz.  Jednakże Rada nie wystąpi z takim wnioskiem



z powodu braku uzasadnienia tego w obecnej  chwili,  ponieważ pan Lubański  przedstawił
projekt przebudowy wspomnianego boiska. Pokazał projekt na duży plac zabaw z bogatym
wyposażeniem w zabawki,  a boisko ma zostać przeniesione obok dotychczasowego placu.
Pan Lubański ma udać się do urzędu planującego budowę z zapytaniem na jakim jest etapie.
W związku z powyższym bezzasadne jest występowanie o siatki zabezpieczające, w momencie,
gdy planowana jest jego przebudowa. 

Odbyła się rozmowa na temat edukacji sortowania śmieci. Wielu mieszkańców ma z tym nadal
problem. W związku z powyższym w kolejnym Biuletynie pan Franiel umieści obszerny artykuł
związany z tym tematem.

Pan Jasik przedstawił pomysł na lepsze worki do segregowania śmieci , wzorem innych gmin.
Miałyby to być worki z taśmą ściągającą u góry.  Zdecydowano, że na kolejnym zebraniu, gdy
będzie zaproszony pan Prezydent Adam Neumann przedstawi mu się ten pomysł,  aby jako
włodarz miasta odgórnie wystąpił z w/w  pomysłem do firmy segregującej śmieci.

Ustalono, że na kolejnym posiedzeniu członkowie Rady Dzielnicy mają przedstawić propozycje
do preliminarza wydatków na bieżący rok kalendarzowy. 

Ad. 6  Pan Jasik podziękował za spotkanie, ogłosił kolejne spotkanie na 11 lutego o 18:30.
Na tym zakończono Posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki. 
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